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ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐJE 

INTERPELLÁCIÓ 
(SzMSz 53 .§) 

„53.§ (1 )" A képv iselő jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 

alpolgánnesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 

interpellációt intézni . Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

Az interpelláló neve: Legárd Krisztián, Demokratikus Koalíció 

Az interpelláció tárgya: Hogyan kezelhetőek a parkolási gondok? 

Az interpellált neve: NÉMETH ANGÉLA, polgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontj a: 201 9. január 29. 

Az interpelláló aláírása: 

~ -:r 
, Átvevő 

Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

Hétrő l hétre tapasztaljuk, hogy kerületünkben is egyre nagyobb problémát okoz a parkolás. Ennek egyik 
oka az, hogy napról napra növekszik a lakosság által tulajdono lt személyautók száma, a másik pedig az, 
hogy sokan P+R területként tekintenek a XV. kerületre. 

Ez utóbbit nyilvánvalóan az okozza, hogy amíg Rákospalotán, Pestújhelyen és Újpalotán nem kell fizetnie 
senkinek sem a közterületi parko lásért, aközben a környező, szomszédos kerületekben jelentős díjat 
fizetnek ezért az autósok. Nyilvánvalóan a többi kerület drága szabályozása miatt a hely i lakosság szenved 
sok esetben hátrány. 

Tény ugyanakkor az is 201 4. óta jelentős parko lóhely fejlesztés indult a XV. kerületben, aminek az itt élők 
egyfonnán örülnek. Külön örömteli , hogy sok esetben ezek a fejlesztések a zöld területek megóvását is 
figyelembe veszik. Viszont úgy tünik, hogy pár éven belül elkerülhetetlenné válik egy másik megoldás 
keresése, hiszen mindenhova nem építhetünk parkolót. Kérdezem ezért: 



1. 2014 októbere óta hány darab parkolót épített a kerület? Mekkora forrásból? 

2. Hány új parkolóhely építését tervezik 2019-ben? Mekkora forrásból és hol? 

3. Gondolkoznak-e új szabályozók bevezetésén a kerületi parkolási problémák enyhítése érdekében? Ha 
igen, milyen lehetőségei vannak az önkormányzatnak? 

4. Lesz-e fizetős parkolás a XV. kerületben? Ha lesz, akkor lehet-e úgy, hogy a kerületi lakosoknak 
biztosítják továbbra is a dijmentes parkolást az első autóra, a másodikra pedig kedvezményesen, mint 
Zuglóban vagy a XIII. kerületben? 

A válaszait előre is köszönöm! 

Legárd Krisztián 
önkormányzati képviselő 
Demokratikus Koalíció 


